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Handläggare Till 
Monica Fredriksson 
Telefon: 08-508 09 032 

Norrmalms stadsdelsnämnd 

Fler cykelparkeringar på Norrmalm - svar 
på skrivelse  

Förvaltningens förslag till beslut 
1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens svar på 

skrivelsen. 

2. Tjänsteutlåtandet överlämnas till trafik- och 

renhållningsnämnden för kännedom. 

 

 

 

 

 

Johanna Engman Britt Mattsson 

stadsdelsdirektör avdelningschef 

 

 

Sammanfattning 
Shadi Larsson och Barbro Borg (MP) har lämnat en skrivelse till 

Norrmalms stadsdelsnämnd om fler cykelparkeringar på 

Norrmalm.  

 

Stockholms stad investerar sammanlagt en miljard kronor 2013-

2018 för att bygga ut infrastrukturen för cykling i Stockholm. I 

förslaget till Stockholms stads budget för 2014 fastslås att antalet 

nybyggda cykelparkeringsplatser ska flerdubblas och att den nya 

cykelparkeringen vid Järnvägsparken på Norrmalm ska byggas ut 

under året. Ansvaret för cykelparkeringar ligger på trafik- och 

renhållningsnämnden.  
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Bakgrund 
Shadi Larsson och Barbro Borg (MP) inkom den 24 oktober 2013 

med en skrivelse till Norrmalms stadsdelsnämnd om fler 

cykelparkeringar på Norrmalm. Nämnden beslutade på sitt 

sammanträde den 24 oktober att överlämna skrivelsen till 

förvaltningen för beredning. Skrivelsen bifogas ärendet.  

Ärendet 
Shadi Larsson och Barbro Borg (MP) kräver i sin skrivelse fler 

planerade och säkra p-platser för cyklar i form av cykelställ och 

cykelbågar. I skrivelsen påtalas att det vid de flesta 

tunnelbaneuppgångar i stadsdelen helt saknas cykelställ. Det 

saknas också cykelställ i parker och på parkmark på Norrmalm.  

 

I skrivelsen begärs att förvaltningen tar fram förslag på lämpliga 

platser för fler låsbara cykelparkeringar i stadsdelens parker, vid 

tunnelbaneuppgångarna, centralstationen, vid publika 

anläggningar och vid affärsstråken, och därefter gör en 

framställan till trafiknämnden att etablera dessa.  

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av parkmiljöavdelningen norra innerstaden. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen delar synpunkten att det behövs fler 

cykelparkeringar på Norrmalm. Stockholms stad investerar 

sammanlagt en miljard kronor 2013-2018 för att bygga ut 

infrastrukturen för cykling i Stockholm. Genom ”cykelmiljarden” 

genomförs cykelplanens mest prioriterade åtgärder och cykeln 

som transportmedel får betydligt högre prioritet än tidigare. I 

förslaget till Stockholms stads budget för 2014 fastslås att antalet 

nybyggda cykelparkeringsplatser ska flerdubblas och att den nya 

cykelparkeringen vid Järnvägsparken på Norrmalm ska byggas ut 

under året. Ansvaret för cykelparkeringar ligger på trafik- och 

renhållningsnämnden.  

 

För Hagastaden pågår arbete med en cykelplan och i samband 

med det diskuteras bl.a. lämpliga platser för cykelparkeringar 

inom Hagastaden.  

Bilaga 
Skrivelsen. 

 

 


